
Zápis 
ze zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce konaného dne 19.12.2022 
od 18.00 hodin, v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kostelci u Heřmanova Městce 
 
1 . Paní starostka přivítala přítomné členy zastupitelstva obce Kostelec u Heřmanova Městce a přítomné 

občany na jednání zastupitelstva obce. Informovala přítomné o počtu přítomných zastupitelů, omluvila 

nepřítomné pana Daniela Strmisku. Konstatovala, že zastupitelstvo je usnášení schopné – viz. prezenční 

listina.  

 
 

2. Paní starostka navrhla za ověřovatele zápisu paní Petru Možíšovou a Ing. Luboše Jankovského. K návrhu 

ověřovatelů nebyly vzneseny připomínky a bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č. 2 usnesení č. 98/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 

ověřovatele zápisu: Ing. Luboš Jankovský, Petra Možíšová 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 
         
3. Paní starostka seznámila přítomné s jednotlivými body programu jednání zastupitelstva obce /Příloha č. 1/. 

K předloženému programu nebyly navrženy změny ani připomínky a bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č. 3 usnesení č. 99/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 

Program jednání zastupitelstva obce. /Příloha č. 1/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

4. Paní starostka předložila materiál - Dodatek č. 1 ke smlouvě o zabezpečení sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování tříděných komunálních odpadů, ze dne 20.6.2022 – Granplast s.r.o. Členové ZO 

neměli k tomuto bodu dotazy ani připomínky a paní starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 4 usnesení č. 100/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

- Dodatek č. 1 ke smlouvě o zabezpečení sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování tříděných 

komunálních odpadů, ze dne 20.6.2022 – Granplast s.r.o. /Příloha č.2/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

5. Paní starostka předložila k projednání: Rozpočet obce na rok 2023 

Příjmy :    ………………… 7 690 000,- Kč 

Výdaje :    ………………...  8 904 040,- Kč 

Financování – pl. 8115 ……1 214 040,- Kč 

 

Závazným ukazatelem bude podíl a paragraf celkem. Ve výdajové část rozpočtu nesmí být překročen objem 

výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu na rok 2022. V rámci paragrafů se změna 

v jednotlivých položkách, včetně mzdových položek naopak povoluje.  

 

Od zastupitelů nebyly další připomínky a paní starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 5 usnesení č. 101/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Rozpočet obce na rok 2023 /příloha č.3/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

 

 

 

 



6. Paní starostka předložila k projednání Smlouvu o poskytování služeb na internetovém serveru 

www.fiedler-magr.cz: 

K bodu č. 6 usnesení č. 102/2022: zastupitelstvo obce BERE NA VĚDOMÍ:  

Smlouvu o poskytování služeb na internetovém serveru www.fiedler-magr.cz. /Příloha č.4/ 

Hlasování:        pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

7. Paní starostka předložila k projednání Dodatek č. 1/2023 ke smlouvě č.1/2012 o odvozu odpadu v obci 

Kostelec u Heřmanova Městce ze dne 16.12.2011. Členové zastupitelstva neměli k danému bodu 

připomínky a bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č. 7 usnesení č. 103/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Dodatek č. 1/2023 ke smlouvě č.1/2012 o odvozu odpadu v obci Kostelec u Heřmanova Městce ze dne 

16.12.2011. /Příloha č.5/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

8.  Paní starostka předložila k projednání Žádost pana Habala. Členové ZO neměli další dotazy a vzali žádost 

na vědomí. 

K bodu č. 8 usnesení č. 104/2022: zastupitelstvo obce BERE NA VĚDOMÍ: 

Žádost pana Habala /Příloha č.6/  

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

   

9. Paní starostka předložila návrh na Smlouvy o užívání kanalizační přípojky a o odvádění odpadních vod. 

Členové ZO neměly další dotazy a paní starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 9 usnesení č.105/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Smlouvy o užívání kanalizační přípojky a o odvádění odpadních vod /Příloha č.7/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

10. . Paní starostka předložila k projednání Rozpočtové opatření 6/2022. Členové zastupitelstva neměli 

k danému bodu připomínky a hlasovalo se.: 

K bodu č. 10 usnesení č.106/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Rozpočtové opatření 6/2022. /Příloha č.8/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

11. Paní starostka předložila zastupitelům zprávy o: Činnosti finančního a kontrolního výboru. Členové ZO 

neměly další dotazy a vzali zprávy o činnosti na vědomí.  

K bodu č. 11 usnesení č.107/2022: zastupitelstvo obce BERE NA VĚDOMÍ:  

Činnost finančního a kontrolního výboru /příloha č. 9/ 

 

 

12. Paní starostka předložila k projednání Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 1190400028 o poskytnutí podpory ze 

Státního fondu životního prostředí České republiky. Členové zastupitelstva neměli k danému bodu 

připomínky a hlasovalo se. 

K bodu č. 11 usnesení č.108/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 1190400028 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České 

republiky /příloha č. 10/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

 

 

 

http://www.fiedler-magr.cz/
http://www.fiedler-magr.cz/


13. Paní starostka předložila k projednání návrh na zvýšení odměny pro správce lesních pozemků p. Ing. Jirků 

na 1000 Kč/ha/rok. Členové zastupitelstva neměli k danému bodu připomínky a hlasovalo se.  

K bodu č. 11 usnesení č.109/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Finanční odměnu Ing. Jirků 1 000Kč za hektar a rok./příloha č. 11/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

14. Diskuze: Na všechny dotazy odpovídala paní starostka 

 

a) p. Perný: Dotaz: Upozornění na špatné datum zápisu zastupitelstva obce z 28.11.2022 

pí. starostka: Odpověď:  Poděkovala za upozornění, bude opraveno. 

       

      b)  p. Perný: Dotaz: Jak se vyřešilo upozornění na špatné provedení zatěsnění trubky u ČS.  

 pí. starostka: Odpověď: Bude se řešit se stavbou na lednovém KD. 

 

      c)   p. Habal: Dotaz: Obecný dotaz na stav stavby kanalizace, termíny atd. 

 pí. starostka: Odpověď: Vše je v řešení, blíží se předání a další kroky včetně kolaudace. 

 

 d)       p. Perný: Dotaz: Upozornění na špatný sklon chodníku kolem č.p. 37 po uvedení do původního 

 stavu             po stavbě kanalizace.  

 pí. starostka: Odpověď: Budeme řešit se stavbou na KD. 

 

      e)   p. Jakimczuk: Dotaz: Bude se řešit oprava vody u mého domu, hrozí poškození nového asfaltu. 

pí. starostka: Odpověď: Není akcí obce, bude případně po servisu vody požadovat nápravu do   

původního stavu. 

 

      f)   p. Jakimczuk: Dotaz: Aby se nezapomnělo na skopání terénu u lávky? 

 pí. starostka: Odpověď: Bude řešeno s fi. Římek              

 

       g)   p. Perný: Dotaz: Kolaudace lávky? 

pí. starostka: Odpověď: Vzhledem k tomu, že je řešeno se stavebním úřadem jako oprava stávajícího, 

v tomto případě se nedělá kolaudace. 

 

       h)   p. Perný: Dotaz: Bude se prohrnovat sníh směrem ke kostelu? 

pí. starostka: Odpověď: Silnice předána po stavbě zpět SUS, měly by pokračovat v klasické údržbě. 

 

      ch) p. Perný: Dotaz: Bude k nahlédnutí smlouva o připojení ke kanalizaci? 

pí. starostka: Odpověď: Až bude po kolaudaci aktuální, bude vyvěšeno na webu. 

 

      i)   p. Možíš: Dotaz: Termín kolaudace kanalizace a cena stočného?? 

           pí. starostka: Odpověď: Kolaudace plánována do konce ledna, cena bude teprve vypočítána na základě          

 cen vstupů. 

 

Další dotazy nebyly vzneseny 

 

Zasedání ukončeno 19.12. 2022 v 18. 45 hod.  
 
Zapsal: Bc. Milan Šmíd                                  ………………………………………… 
 
Ověřovatel zápis:  Ing. Luboš Jankovský   …………………………………………. 
                                                          

Petra Možíšová       ..……………………………………….   
 
        ……………………………………………..                                                                            
                                                                          Eva Jiráková  -   starostka                                                                 



 


